
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 527

”Batumi Action for Cleaner Air” (BACA) blev vedtaget i 2016 på den 8. Environment for

Europe konference, jf. https://www.unece.org/environmental-policy/environment-for-euro-

pe/initiatives/baca.html. Vil ministeren oplyse, hvorfor Danmarks ikke frivilligt har indmeldt

initiativer til at forbedre luftkvaliteten og beskytte sundhed og økosystemer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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